
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, Dec 17, 2023 

MESSAGE: The pre-existence of the Son of God 

PASSAGE: John 1:1-5   

PRINCIPLE: Jesus is the always living God. 

ASK YOUR CHILD: Why is Jesus called the Word?  What does pre-existent mean?  Is 

Jesus the same as God the Father?  Is Jesus like God, or is Jesus God?  What are 

some of the God’s works that Jesus does?  Why is Jesus able to make us alive to 

God?  How is Jesus able to show us who God is?  What is another word for the light 

of Jesus?  

APPLY:  When you create something, do you own it?  What does Jesus own?  Have 

you obeyed Him as your owner this week?  Why do sinners hate the light?  Do you 

try to hide your sin, or do you fight against your sin by admitting it to God and to 

others?  What or who brings you greatest joy at Christmas?  Do you seek your own 

pleasure, or are you most excited by how amazing Jesus is? 

 

以下是2023年12月17日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神的兒子的預先存在 

經文: 約翰福音 1:1–5 

信念: 耶穌是永生的神 

向你子女問: 為什麼耶穌被稱為「道」? 「預先存在」是什麼意思?  

耶穌與父神是同一位嗎?  耶穌像神，還是耶穌就是神?  耶穌做了哪

些神的工作?  為什麼耶穌能夠使我們在神面前活著?  耶穌如何向我

們展示神是誰? 「耶穌的光」還可以用什麼字來形容? 

應用: 當你創造一些東西時，你擁有它嗎?  耶穌擁有什麼?  這週，

你是否服從耶穌，並且以他為你的主人?  為什麼罪人討厭光?  你是

否試圖隱藏你的罪，或者:你是否透過向神和他人承認罪，來對抗你

的罪?  什麼或誰帶給你聖誕節最大的喜樂?  你是尋求自己的快樂，

還是因耶穌的奇妙而感到最興奮? 


